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    Notulen Deelnemersvergadering  

    Stichting Ondernemersfonds Zelhem 

    Ellens 

    15 maart 2018 

 

 

Aanwezig Bestuur: Henk Hollak, Bert Hommenga,  Maarten Haverkamp, Chantal 

Jaaltink. 

Afwezig Bestuur: wegens ziekte René Jansen. 

Aanwezig Deelnemers: René de Hoop (Coop), Ingrid en Gerrit Zillevolde (Hobbyshop) 

Bouke Hollak (Jumbo Hollak), Kitty Elferink (Ami Kappers), Marcel en Sylvia Reindsen  

(Reindsen vof), Kim Krabben (Salon Krabben), Jurgen Wissink (Puur Fashion) Annemarie 

Oosterink (drogisterij Oosterink), Alfred Beeftink (Klein Hesselink Makelaars), Carla 

Louwerier (Samtosha Store) en Remco Reebeen (the Read Shop). 

Afwezig met kennisgeving: Norbert Rosegaar (Witte Paard 2.0) 

Gasten: Hans Doornink (Zelhemse Zomerfeesten) en Steffan Jolink (Wolfers Event) 

Notulist: Caroline Wesselink 

Opening  

Henk Hollak opent de bijeenkomst en heet iedereen welkom. Hij verontschuldigt 

bestuurslid René Jansen, hij is helaas geveld door de griep.  

We hebben vanavond twee gasten die toelichting komen geven op de subsidie aanvraag 

voor het door hen georganiseerde evenement. Henk stelt voor de bijeenkomst te 

beginnen met de subsidie aanvragen. 

Aanvragen subsidies 2018 

- Hans Doornink vraagt subsidie voor de Zelhemse Zomerfeesten. Dit jaar worden de 

feesten op 7 en 21 juli gehouden. Hans zegt dat het geld nodig is om de 0-lijn vast te 

houden. De subsidie zal gebruikt worden voor het schoonmaken van het dorp na afloop 

van de feesten.  

-Steffan Jolink organiseert de Dorpsquiz. Een quiz die ondernemers en inwoners van 

Zelhem verbindt. Het wordt een bruisende avond. Er is een behoorlijk geldbedrag te 

winnen voor een goed doel, door de winnaars zelf te bepalen, of voor een vereniging. 

Thema is dit jaar ‘Wild West’.  

-Voorjaars Open Zondag: Kitty Elferink vertelt wat de organisatie allemaal heeft bedacht 

om ook dit jaar veel mensen naar Zelhem te trekken.  

-Politiek Café: Henk Hollak vertelt dat er een lijsttrekkersdebat georganiseerd is voor de 

leden van B&OZ en IK-Zelhem. SOF wordt gevraagd voor subsidie om de 

organisatorische onkosten te betalen.  

-Palmpasen optocht: Traditionele optocht die al een lange geschiedenis in Zelhem kent. 

Annemarie Oosterink vertelt dat de organisatie rond is. 

- Portaal Borden: in de portaal borden zijn twee vaste items komen te hangen. Museum 

Smedekinck wordt onder de aandacht gebracht en het TIP Zelhem. Deze laatste heeft 

een agenda op de site staan waarop alle evenementen staan van Zelhem en omgeving,  

die aangemeld zijn bij het TIP. Deze borden blijven hangen, mits er genoeg ruimte is.  

-Bloembakken: ieder jaar worden de betonnen bloembakken door de plaatselijke 



2 
 

bloemwinkels gevuld. Vanaf mei tot en met september staat Zelhem er bloeiend op! 

-SmoksLympics: de kinderspelen in Zelhem. Op de zaterdag van de kindervakantieweek 

worden de spelen weer gehouden.  

-Onderhoud verlichting: Zelhem is dringend toe aan nieuwe feestverlichting in de 

donkere maanden. Deze verlichting moet onderhouden worden. Zo zal de verlichting 

opgehangen moeten worden en weer verwijderd worden eind januari. Ook moeten 

kapotte lampjes vervangen worden en er moet gekeken worden als een item het 

helemaal niet doet. B&OZ vraagt hiervoor subsidie zodat Zelhem er stralend uit ziet 

tijdens de wintermaanden.  

Henk vraagt de deelnemers hun goedkeuring te geven aan de gevraagde subsidies. Hij 

vraagt of de deelnemers dit schriftelijk willen doen. Gezamenlijk wordt besloten om de 

subsidies per handopsteken te bevestigen. Alle aangevraagde subsidies worden 

toegekend door de deelnemers. 

Notulen deelnemersbijeenkomst 16 november 2017 

Helaas staan de notulen nog niet op de site van SOF. Dit wordt door het bestuur van SOF 

zo spoedig mogelijk in orde gemaakt.  

Jaarverslag 2017 

Henk leest het jaarverslag 2017 voor. De deelnemers keuren het jaarverslag goed, zodat 

het jaarverslag ook op de site van SOF kan worden geplaatst.  

Financieel Jaarverslag 2017 

Penningmeester Bert Hommenga legt uit dat het lastig is om een begroting te maken 

voor SOF. Hij weet niet hoeveel geld er precies binnen moet komen; de deelnemers aan 

het SOF zijn om reden van de privacy niet bij SOF bekend. Hij moet zijn begroting 

baseren op cijfers in van vorig jaar. Ook weten we niet welke kosten de gemeente aan 

SOF berekent.  

Bert vertelt dat de commissies zuinig te werk gaan. Gelukkig zijn geen budgetten 

overschreden.   

Het SOF moet ook geld reserveren voor onderzoek dat de gemeente wil houden naar de 

leefbaarheid in de dorpen in Bronckhorst.  

Marcel Reindsen vindt het verschil in de kosten tussen de voorjaars openzondag en 

najaars openzondag erg groot. Bert legt uit dat het SOF ook bijdraagt aan de Smoks 

Hanne rit die al jarenlang de najaars openzondag tot een publiekstrekker maakt.  

Aandacht voor de website van SOF 

Henk doet nogmaals een oproep om verhalen en foto’s van de evenementen die door 

SOF zijn gesubsidieerd te sturen naar het secretariaat. Zo wordt de site aantrekkelijker 

en kan iedereen zien wat er mede mogelijk gemaakt is door SOF en wat er wordt 

georganiseerd in Zelhem.  

Rondvraag 

Er zijn geen vragen. 

Sluiting 

Henk sluit de bijeenkomst en nodigt de aanwezigen uit om met een drankje nog even na 

te praten.  


